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Abstract (en)
[origin: US2021036453A1] The invention relates to an electrical connector (2) including a connector body (20), which includes at least one
accommodation (21), and at least two electrical connecting organs (22, 22′), which each include at least one internal section (220, 220′) extending
inside said at least one accommodation (21). This electrical connector (2) is characterized in that it includes electrical insulating means (23), which
have a tracking resistance index, CTI, higher than 600, which are located at least inside said at least one accommodation (21), which surround at
least the internal section (220, 220′) of the at least two electrical connecting organs (22, 22′), and which extend at least over the internal section
(220, 220′) of the at least two electrical connecting organs (22, 22′).

Abstract (fr)
L'invention concerne un connecteur électrique (2) comportant, d'une part, un corps de connecteur (20) qui comporte au moins un logement (21),
d'autre part, au moins deux organes de connexion électrique (22, 22') qui comportent, chacun, au moins un tronçon interne (220, 220') s'étendant à
l'intérieur dudit au moins un logement (21).Ce connecteur électrique (2) est caractérisé en ce qu'il comporte des moyens d'isolation électrique (23),
qui présentent un indice de résistance au cheminement IRC supérieur à 600, qui sont localisés au moins à l'intérieur dudit au moins un logement
(21), qui entourent au moins le tronçon interne (220, 220') desdits au moins deux organes de connexion électrique (22, 22'), et qui s'étendent au
moins par-dessus le tronçon interne (220, 220') desdits au moins deux organes de connexion électrique (22, 22').
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